
ZÁPISNICA 

 
zo zasadnutia OZ v Chmeľovci, konaného dňa 23.11.2023 

 

Program:- tvorí príloha č. 1 tejto zápisnice. 

 

Prítomní: 5 poslanci OZ :  

 Peter Muľ 

 Miloš Tivadar 

 Gabriel Vojtek 

 Ľuboslava Majerníková 

 Zuzana Vojteková 

 

OZ je uznášania schopné. Prezenčná listina tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

 

K bodu 1: Schôdzu otvoril zástupca starostky obce Peter Muľ, privítal poslancov a hosťa 

pána Jozefa Maňkoša. 

 

K bodu 2: Za zapisovateľa bola určená p. Katarína Kerestešová, za overovateľov zápisnice 

boli určení  Miloš Tivadar a Gabriel Vojtek. 

 

K bodu 3 : Zástupca obce oboznámil poslancov s programom schôdze. Bod 5 a 6 sa vypúšťa 

z tohto zasadnutia, bude sa schvaľovať na najbližšom zasadnutí. Poslanci s programom 

schôdze súhlasili. 

 

K bodu 4:  Zástupca obce prečítal uznesenia z predchádzajúcej schôdze. 

 

K bodu 7: V tomto bode sa riešilo či sa budú meniť sadzby dane z nehnuteľnosti, zatiaľ sa 

rozhodlo, že ostanú ako sú. Nakoľko poštovné do vlastných rúk stojí teraz 3,45 € p. 

Kerestešová navrhuje oslobodenie dane do 4 €. Je potrebné zvýšiť sumu za komunálny odpad, 

keďže obec dopláca za vývoz odpadu ročne okolo 3000 € zo svojich prostriedkov. Tento rok 

obec zaplatí za vývoz odpadu okolo 10 500 €, vybrali sme 7400 €. Navrhuje sa zvýšiť 

poplatok za komunálny odpad na osobu na 20 € na rok. Všetci poslanci súhlasili. 

Taktiež sa upravuje poplatok za kopírovacie služby jednostranné A4 -0,10 €, obojstranne A4 -

0,15 €. 

Nakoľko niektorí rodáci z Chmeľovca majú záujem sa tu dať pochovať, menia sa pohrebné 

služby a to pre: 

Rodáci z Chmeľovca s pobytom mimo obce Chmeľovci: 

Miesto na cintoríne /prenájom miesta 160 cm x 300 cm/ na 10 rokov ....60,-€ 

Miesto na cintoríne/ prenájom miesta 250 cm x 300 cm/ na 10 rokov ...120,-€. 

Poslanci so všetkými zmenami súhlasili. 

 

K bodu 8:  Zmena intervalu vývozu komunálneho odpadu bolo navrhnuté ako riešenie na 

ušetrenie finančných prostriedkov, pri trojtýždňových vývozoch by obec mohla ušetriť okolo 

2000 € ročne, poslanci navrhli aby sa zredukovalo pristavenie veľkokapacitného kontajnera 

len raz štvrťročne. Hlasovalo sa či obec ostane pri dvojtýždňových vývozoch, všetci poslanci 

hlasovali za. 

 

K bodu 9: V bode rôzne sa riešilo odhŕňanie snehu, boli predložené dve možnosti, pán 

Radačovský, ktorý odhŕňal sneh v obci aj minulý rok, on požaduje 35,- € na hodinu v hrubom. 

Druhá možnosť bol pán Lukáč z Čeloviec, on berie 40 € na hodinu, vyplatený by bol na 



faktúru, hodiny ráta ako vyrazí z dvora z Čeloviec. Nakoľko minulý rok bola spokojnosť 

s pánom Radačovským, všetci poslanci súhlasili so zobratím jeho na dohodu. 

Pánu Majirskému končí zmluva 30.11.2023, uvažuje sa či sa vezme na dohodu. Navrhuje sa 

kúpa odhŕňacej metly, ktorej cena sa pohybuje okolo 1200 €. Bolo by dobré na každú ulicu 

zaobstarať nádobu na posypový materiál, napr dať vyrobiť drevené nádoby 80x100x40 cm 

s poklopom. 

Obec chce uskutočniť 9.12.2023 rozsvietenie stromčeka, stretnutie detí s Mikulášom a 

s vianočným posedením, kde sa bude podávať varené víno, pre detí detský punč a kapustnica. 

Pre detí do 10 rokov budú pripravené balíčky. Taktiež sa plánuje prvý obecný ples 27.1.2024, 

je už zabezpečená skupina Fantastic. 

 

K bodu 8: V diskusii už nikto nevystúpil. 

 

K bodu 9: Zástupca obce poďakoval všetkým  za účasť a schôdzu ukončil. 

 

V Chmeľovci, dňa 23.11.2023 

 

 

Zapísala: Ing. Katarína Kerestešová     ................................   

 

 

Overovatelia zápisnice:   Miloš Tivadar        ......................................... 

                                          

                                        Gabriel Vojtek            ......................................... 

 


